
 

 

 

Børne- og Undervisningsministeriet 

24. september 2024 

Sagsnr.: 24/28108  

Udvalget for Landdistrikter og Øer 

Christiansborg 

Foreløbigt svar på alm. del – spørgsmål 157 

I brev af 29. august 2024 har udvalget efter ønske fra ikkemedlem af ud-

valget (MFU) Signe Munk (SF) stillet mig følgende spørgsmål: 

Alm. del – spørgsmål 157: 

Vil ministeren i tabelform redegøre for udviklingen i antallet af henholds-

vis skoler og daginstitutioner på kommuneniveau de seneste 20 år i fem-

årige intervaller? I tillæg hertil bedes det fremgå, hvordan udviklingen 

specifikt har været for byer med under 1.500 indbyggere. 

Svar: 

Det vurderes ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den angivne 

frist, da en besvarelse kræver omfattende dataarbejde for at kunne identi-

ficere daginstitutioner og skoler, som er placeret i byer med under 1.500 

indbyggere.  

 

Det forventes, at den endelige besvarelse vil kunne oversendes til spørge-

ren og udvalget senest ultimo oktober 2024. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Mattias Tesfaye 

Offentligt
ULØ Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 157
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